
‘Als ik mensen vertel dat ik het landbouwbedrijf sinds een jaar 
heb overgenomen in deze moeilijke tijd, vinden ze dat straf. 
Ook mijn vader had niet gedacht dat ik zou gaan boeren. Met 
mijn studie elektromechanica kon ik eventueel ook een andere 
richting opgaan. Maar dat idee veranderde toen ik afstudeerde 
en als technieker bij Lely begon.’ 

Van dubbeldoel naar holstein
‘Vier jaar lang begeleidde ik boeren bij de opstart van hun 
bedrijven. Je zit met de bedrijfsleiders aan de keukentafel en 
leert veel van hen. Het triggerde me om ook thuis te beginnen. 
Vanaf dat punt besefte ik dat je in de melkveehouderij een 
goede marge kunt verdienen. Als je maar voldoende kennis, 
durf en ervaring hebt. Met dat in het achterhoofd heb ik sinds 
de overname veel veranderd op de boerderij.’
‘Zo molk mijn vader dubbeldoeldieren. Ik kies voor holstein-
koeien. Twee jaar voor de overname insemineerde ik de dub-
beldoeldieren al met puur vrouwelijk holsteinsperma en kocht 
ik vaarzen aan. Een maand of drie geleden ging mijn laatste 
dubbeldoelkoe weg. Op vlak van genetica wil ik nog veel inha-
len. Sinds dit jaar zet ik daarom kwaliteitsvolle embryo’s in via 
het CRV Elite-fokprogramma. Ook ben ik begonnen met mer-
kertesten. Op mijn beste vaarzen gaat gesekst sperma en op 

de mindere een embryo. Ik wil een echte ruwvoerkoe in mijn 
stal. Eentje die niet per se hoog piekt in de melk, maar vooral 
goede marges oplevert.’ 

Bedrijfsblindheid voorkomen
‘Met dat in het achterhoofd heb ik ook het aandeel gras in mijn 
rantsoen verhoogd voor meer eiwit in het ruwvoerrantsoen. 
Eiwit is immers duurder om als krachtvoer aan te kopen dan 
zetmeel. Ook de jongveeopfok heb ik omgegooid. De houten 
individuele kalverhokjes binnen heb ik vervangen door nieuwe 
plastieken hokjes voor buiten. De kalveren krijgen zo ook meer 
ruimte. Sinds de nieuwe hokjes buiten komt de veearts bijna 
nooit meer voor de kalveren.’
‘Daarnaast kregen de koeien vorig jaar een tochtdetectieband 
om en wordt er ook korter op de bal gespeeld met drachtcon-
trole. Het maakt dat mijn lactatiedagen met een goede vijftig 
dagen zijn gezakt. Mijn tussenkalftijd ligt nu op 381 dagen met 
gemiddeld 1,88 inseminaties per koe. Als ik naar de toekomst 
kijk, ben ik stiekem wel bezig met het Vlaamse vergunnings-
arrest. De stal is verouderd en eigenlijk heb ik een nieuwe 
nodig. Wie weet, geven de stoppers in de toekomst ruimte 
voor de jonge boeren. Ook de ontwikkeling van de melkprijs 
schat ik niet slecht in. Ik heb goede hoop in de melkveesector.’

‘Sinds de bedrijfsovername
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